
 
 
 

CDA gemeente Hellendoorn 

 
Geacht college, 
 
Vrijdag 29 januari jl. hebben wij in een artikel in Dagblad Tubantia kunnen lezen dat het 
bestuur van Stichting Speciaal Onderwijs Twente en Oost Gelderland (Sotog) de noodklok 
luidt over te weinig ruimte in het onlangs nieuw opgeleverde schoolgebouw VSO de Elim. 
 
De nieuwe VSO school is nog geen jaar oud. Tijdens de bouw is al gebleken dat de te 
verwachten leerlingengroei groter zou worden dan verwacht. Hierop is het plan aangepast 
en zijn extra lokalen toegevoegd met bijbehorend extra budget. 
 
Het CDA was bij deze nieuwbouw niet enthousiast over de gekozen locatie voor deze VSO 
school. Ons voorstel was om ook te kijken naar de locatie Willem de Clerq omdat de ruimte 
beperkt is op de nu gekozen locatie. 
 
Het verbaasd ons dat deze oproep van het bestuur op het moment komt dat de overige 
panden op het terrein verkocht zijn aan een andere zorginstelling en hierdoor de 
uitbreidingruimte nog kleiner wordt dan er al was. 
 
Wij hebben de volgende vragen aan het college; 
 
- Was u op de hoogte van het feit dat de school nu alweer te klein is. Zo ja, wanneer is dit 
met u gecommuniceerd? 
- Wat is de reden van deze grote groei in leerlingen? 
- Gaat deze groei in Hellendoorn niet ten koste van omringende VSO scholen? 
- Kunt u aangeven of er nog mogelijkheden op de huidige locatie zijn gezien de recente 
verkoop van de overige panden en gronden op dit terrein? 
- Kan het college aangeven wat de stappen zijn die het college hierin gaat nemen? 
 
Wij zien de antwoorden graag zo spoedig mogelijk tegemoet. 
 
Namens de fractie CDA gemeente Hellendoorn, 
 
Anchela Mak- van Petersen 
Judith Plaggenmars- Kamphuis 
Roy Zijlstra 
 


